

DATE : 07/06/2023

الكويت في : 2023/06/07

Ref : SNM/OC/130/23

المرجع : SNM/OC/130/23

To : Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Supplementary Disclosure Form regarding the Results of the Extraordinary General Assembly of the Subsidiary.

الموضوع : نموذج الإفصاح المكمل بخصوص نتائج الجمعية العامة الغير عادية للشركة التابعة .

Reference to the abovementioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the supplementary disclosure form .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاماً بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل .

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Best Regards ,,,



د. سليمان طارق العبدالجادر

الرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman Al- Abduljader

Chief Executive Officer



Supplementary disclosure Form		نموذج الإفصاح المكمل	
Date:	07/06/2023	التاريخ:	
Listed Company Name:	Sanam Real Estate Company K.P.S.C	اسم الشركة المدرجة:	
Disclosure Title :	Supplementary disclosure from Sanam Real Estate Company regarding the results of the extraordinary general assembly meeting of the subsidiary Fanan Real Estate K.S.C.C.	شركة سنام العقارية ش.م.ك.ع عنوان الإفصاح :	
Date of previous disclosure	11/05/2023	تاريخ الإفصاح السابق	
Developments that occurred to the disclosure:	The subsidiary company held its extraordinary general assembly today on 07/06/2023, and the agenda items were approved as follows: 1. Increase the company's capital through an in-kind capital increase from 4,300,000 KWD to 6,798,697 KWD. 2. Change the company's name from Fanan Real Estate Company to Eradat International Real Estate Company. 3. Approve that the company conducts its activities in accordance with the provisions of Islamic Sharia law. 4. The ordinary general assembly, based on the proposal of the Board of Directors, may approve the distribution of profits at periodic intervals. All the agenda items of the extraordinary general assembly were approved.	التطور الحاصل على الإفصاح: عقدت الشركة التابعة لجمعيتها العمومية الغير عادية اليوم بتاريخ 2023/06/07 ، وتمت الموافقة على بنود جدول اجتماع الجمعية كما يلي : 1. زيادة رأس مال الشركة زيادة عينية من 4,300,000 د.ك إلى 6,798,697 د.ك . 2. تغيير اسم الشركة من شركة فنن العقارية ليصبح شركة إيرادات الدولية العقارية . 3. الموافقة على أن تمارس الشركة أغراضها وفق أحكام الشريعة الإسلامية . 4. يجوز للجمعية العامة العادية بناء على اقتراح مجلس الإدارة أن تقرر توزيع أرباح على فترات دورية . كما تمت الموافقة على كافة بنود جدول أعمال الجمعية الغير عادية .	
Effect of the Material Information on the Company Financial Position (if any) :	No Impact.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) :	
		لا يوجد أثر .	

7/7

7/7